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Afsluiten Emile van Loonpark vanwege
veiliq heidsincidenten

Onderwerp

Portefeuillehouder Colleqe B&W

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De WD heeft zowel van buurtbewoners als de politie vernomen dat de afgelopen weken een aantal
incidenten zijn geweest in het Emile van Loonpark tijdens de verlengde openingsuren op vrijdag -en

zaterdagnacht. Deze incidenten hebben een negatief effect op de veiligheid -en het veiligheidsgevoel

van zowel bewoners, uitgaanspubliek als de politie zelf.

De incidenten verschuiven zich van de Markt naar het Emile van Loonpark waar handhaving lastig is,

vanwege de vele uitvalswegen in dit park -en de beperkte hoeveelheid aan camera's.

De WD heeft een aantal vragen naar aanleiding van deze gebeurtenissen om te voorkomen dat deze

incidenten daadwerkelijk een routine worden:

Wat zijn haalbare -en realistische mogelijkheden om het Emile van Loonpark af te sluiten
(tijdens u itgaansavonden)?
Wat zijn de voordelen en nadelen van het afsluiten van het Emile van Loonpark?

Kunt u toezeggen dat er onderzoek gedaan gaat worden naar welke oplossingen haalbaar en

realistisch zijn? Zo ja, wanneer gaat u de resultaten terugkoppelen naar de gemeenteraad?
ln hoeverre gaat u toetsen wat de acceptatie is voor het afsluiten van het park bij de

omliggende bewoners? Zo ja, kunt u deze venruerken in de terugkoppeling naar de
gemeenteraad?

Naar aanleiding van onze vragen over overlast in het Emile van Loonpark 017-2020 Vraag en
Antwoord WD - Overlast Emile van Loonpark is toegezegd dat er 1 extra camera komt in de loop

van 2020.

5. Kunt u aangeven wanneer deze geplaatst zal worden en op welke locatie in het Emile van

Loonpark?

Namens de fractie van WD,

Sanneke Vermeulen
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wat zijn haalbare -en realistische mogelijkheden om het Emile van Loonpark af te sluiten (tijdens
uitgaansavonden)?

Het park heeft een vijftaltoegangen. Als er incidenten plaats vinden, hangen die meestal samen met
het uitgaansleven op en rond de Markt. Het ligt voor de hand vooral die toegangen op de mogelijkheid
tot sluiting te onderzoeken die in de omgeving van de Markt het meest worden gebruikt.

Daarom zal met name de mogelijkheid om de onderdoorgang bij Parrotia tijdens de vrijdag- en
zaterdagnachten tussen 02:00 en 05:00 uur af te sluiten op haalbaarheid worden onderzocht.

2. Wat zijn de voordelen en nadelen van het afsluiten van het Emile van Loonpark?

Het park is lastig af te sluiten, maar de veiligheid tijdens uitgaansavonden staat voorop. De voor- en
nadelen zullen zorgvuldig moeten worden onderzocht. Het deels fysiek afsluiten van het park,

bijvoorbeeld met een hekwerk, heeft mogelijk gevolgen voor de bewegingsvrijheid van bezoekers van
het centrum, de ontsluiting van het centrum voor voetgangers en de toegang tot het naast het park
gelegen parkeerterrein. Het (op uitgaansavonden) afsluiten van de onderdoorgang bij Parrotia kan
bijvoorbeeld betekenen dat de Panneboeter onevenredig belast wordt met uitgaanspubliek dat het
centrum inkomt of verlaat.

3. Kunt u toezeggen dat er onderzoek gedaan gaat wo¡den naar welke oplossingen haalbaar en
realistisch zijn? Zo ja, wanneer gaat u de resultaten terugkoppelen naar de gemeenteraad?

Ja, er zal onderzoek worden gedaan naar de voor- en nadelen van het deels afsluiten van het Emile
van Loonpark. Over de voortgang van het onderzoek zal in het najaar van 2020 worden
teruggekoppeld aan de gemeenteraad.

4. ln hoevene gaat u toetsen wat de acceptatie is voor het afsluiten van het park bij de omliggende
bewoners?

De acceptatie voor het deels afsluiten van het park zal breed getoetst worden, niet alleen bij direct
omwonenden, maar ook bij de gebruikers van Parrotia en andere belanghebbenden, zoals de politie,

brandweer, woningbouwcorporatie en horeca.

5.Kunt u aangeven wanneer deze geplaatst zal worden en op welke locatie in het Emile van

Loonpark?

Dit heeft van doen met de aanbesteding van het cameratoezicht in de binnenstad. ln verband met de
Coronacrisis is de aanbesteding stil komen te liggen. Deze zal zo spoedig mogelijk weer worden
opgepakt.

De mogelijkheid om zo snel mogelijk een camera in het park en in de Panneboeter te plaatsen wordt
momenteel ondezocht.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris,


